
Zápis z jednání Rady MAS Brána do Českého ráje, z.s. 

dne 24.11.2020, které proběhlo formou videomeetingu prostřednictvím 

 aplikace Zoom od 17:00 hodin. 

 

Účastníci videomeetingu:  

 

Přemysl Šulc, ZEOS LOMNICE, a.s. 

Josef Šimek, „MIKROREGION TÁBOR“ 

Ladislav Stuchlík, Junák - Český skaut, středisko Lázně Bělohrad  

David Pražák, AGROCENTRUM JIZERAN a.s.  

Milan Havlík, Mikroregion Pojizeří 

Radomír Sedláček  

Liběna Hakenová 

zaměstnanci kanceláře: Alena Klacková, Vítězslav Dufek, Lucie Karlová, Petr Sádek 

 

 

1. Přivítání přítomných, zahájení jednání 

Jednání rady po dohodě s předsedkyní svolala manažerka Klacková, všem byly zaslány přístupy 

pro toto on-line jednání, připojilo se 7 členů rady. Klacková přivítala všechny přítomné na zoom 

a zahájila jednání. 

 

2. Plnění úkolů  z minulé rady 

Poslední rada proběhla 3.9.2020, kancelář měla zajistit výzvu do PRV – fishe 10 Podpora 

podnikání na venkově. Dle sdělení SZIF, nelze výzvu vyhlásit, nejdříve to půjde koncem ledna 

2021. Jsou nová Pravidla – umožňují přesuny mezi alokacemi fichí v rámci PRV, vše musí mít 

MAS popsáno ve svých postupech. 

Úkol: - kancelář MAS připraví aktualizaci interního předpisu MAS pro projekty PRV dle 

nových Pravidel. 

Dalším úkolem bylo podat Žádost o zápis skutečných majitelů pro spolek, bylo tak učiněno, 

naše MAS je v rejstříku zapsaná. Rejstřík není veřejný, členům rady ukázána Žádost, která byla 

soudem přijata a na jejímž základě byl zápis proveden. 

 

3. Standardizace MAS 

Byly doplněny nedostatky – upraveny Stanovy, doplněny zápisy na www, upřesněna členská 

základna MAS. 

Dne 12.11. dostala MAS informaci od kontrolora, že vše je v pořádku a nemá již připomínky a 

že vše předává své nadřízené k definitivnímu schválení. K 22.11.2020 bylo ze strany MMR 

oficiálně schváleno 49 MASek ze 180 podaných žádostí o standardizaci. 

 

4. Vedení účtu MAS 

Spolek má běžný účet u České spořitelny. Měsíční poplatky od ledna do srpna v průměru - 295 

Kč, úrok v průměru 20 Kč, jen za vedení účtu se platilo 92 Kč. Proběhlo jednání u ČS o 

výhodnějším vedení účtu, podepsána nová Smlouva (využita rámcová smlouva, kterou má 

podepsaná NS MAS u ČS) a od října máme výhodnější podmínky, účet je veden zdarma. Za 

říjen činily poplatky 61 Kč a úrok 178 Kč. 

 

 

 

 

 



5. Podpora akcí 

Vzhledem k nouzovému stavu se neuskuteční některé akce plánované na podzim a zimu. 

Zjišťováno, zda je možná podpora jinou formou – např. pořízení propagačních předmětů (dresy 

s logem MAS, kalendáře apod.) – lze to, ale formou objednávky a faktury.  

Podpořených akcí se uskutečnilo v Libereckém kraji 7, jedna proběhne v prosinci, další tři 

žadatelé osloveni, aby to využili na jinou formu propagace (Tatobity, Bozkov, Nová Ves nad 

Popelkou). Lze ještě podpořit jednu akci/propagaci za 5000 Kč (celkem 60 000 Kč). 

Královéhradecký kraj – podpořeno 9 akcí, 5 bude řešeno náhradní formou propagace.  

Z dotace KHK hrazeny dále členské poplatky NS MAS a Krajské síti MAS a některé další 

poplatky, cestovné apod. které nejsou způsobilé z projektu Provoz MAS. 

Máme k dispozici ještě zhruba 35 000. Prosím o návrhy co za ně pořídit. 

 

Dotace na příští rok vzhledem k situaci asi jen 100 tis. od KHK, v Libereckém kraji nevím. Pan 

Šimek doplnil, že se vše škrtá a bude se šetřit i v LbK. 

 

6. VH Národní sítě MAS 

Konala se 10.11.2020 on line, součástí byly webináře, kde vystoupili jednotlivý zástupci 

ministerstev a informovali o připravenosti jednotlivých operačních programu na podporu 

v rámci komunitního rozvoje (podpory přes MAS). Nejpřipravenější IROP (garant MMR) a 

OPZ (operační program Zaměstnanost v gesci MPSV), dále se počítá s podporou: OPŽP 

(životní prostředí), SZP (společní zemědělská politika – místo PRV), OPTAK (operační 

program technologie a aplikace pro konkurenceschopnost) – pro malé a střední podniky. 

VH se účastnila Klacková, hlasování Červová 

 

7. Strategie CLLD na programové období 2021 – 27 

Zaměstnanci kanceláře začali se zpracováním dle šablony od MMR a dle metodiky MPIN. 

Byla ustanovena fokusní skupina, tak jak to bylo k evaluaci ve složení: 

Štěrbová (starostka Pecky, zástupce kontrolního výboru), Mitlöhner (starosta Lužan, zástupce 

výběrové komise), Lampa (TJ Benešov), Murdychová (Spolek Bezdružic, zástupce výběrové 

komise), Sedláček (zemědělec), Hakenová (podnikatel), Sádek (TJ Sokol Lomnice). 

Vychází se ze Strategie současné, stejná vize i strategický cíl a 4 hlavní oblasti podpory: 

1. Infrastruktura v území  

2. Hospodářský rozvoj území 

3. Život v obcích, kultura a volný čas 

4. Životní prostředí a péče o krajinu. 

Hotový je návrh analýzy rozvojových potřeb v území, která je vedle fokusní skupiny dán 

k připomínkování na jednání mikroregionů (Tábor – již proběhl, Pojizeří, SO Brada, 

Novopacko – proběhne, ostatním obcím bude rovněž návrh zaslán k připomínkování). 

 

8. Realizace současné Strategie CLLD 

IROP – vyhlášena výzva Podpora vzdělávání – pro ZŠ, záměry průběžně konzultovány, trvá do 

26.2.2021, ostatní projekty jsou v realizaci, všichni mají podepsané právní akty, některé 

chodníky již dokončeny a připravují se žádosti o platbu 

PRV – pouze jeden projekt ze zrealizovaných  z roku 2019 dosud neproplacen (Regenerace 

příměstských lesů Nová Paka – prodlení závěru kontroly ze strany SZIF), projekty z roku 2020 

(podpora veřejných prostranstvích, MŠ a ZŠ) – 9 projektů po administrativní  kontrole SZIF – 

předpokládáme, že budou v nejbližší době schváleny, 7 projektů s VŘ se kontroluje ze strany 

SZIF nyní, jejich schválení se předpokládá až v březnu 2021. 

 

 



9. Provoz MAS 

Probíhá II etapa (rok 2020), podána jedna průběžná žádost o proplacení a to mzdy a odvody za 

leden a srpen – vše bylo proplaceno – 1 009 470 Kč 

Žádost o proplacení etapy se podává do 20.1.2021 – bude se žádat o proplacení mezd a odvodů 

za září –prosinec, proplacení DPP členů rady a VK (předpoklad cca 600 tis.) a další výdaje 

MAS (nájmy, telefony, www, účetní služby a ostatní služby) – cca 200 tis. 

 

10. MAP Semilsko II 

Petr Sádek všem zaslal prezentaci k regionální učebnici Můj domov, prezentace představena. 

Učebnice je v tisku, pořizuje se v rámci projektu MAP Semilsko, všem školám v území ORP 

Semily bude distribuovaná zdarma. Slavnostní křest proběhne 28.1.2021 v kině v Lomnici nad 

Popelkou. Zvažuje se dotisk – zájem mají obce, muzeum apod. 

Úkol – Sádek zajistí zájem, dotisk by se prodával za náklady dotisku. 

 

11. Ukončení a závěr 

Klacková poděkovala za účast a ukončila jednání 

 

Přílohy zaslané členům rady se zápisem 

 

 Žádost o zápis skutečného majitele 

 Návrh analýzy rozvojových potřeb 

 

 

Zapsala: ing. Klacková 

Ověřil: Šulc  

 


